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Několik desítek představitelů obcí a měst přivítali ve čtvrtek 5. prosince
v multimediálním sále hejtman Libereckého kraje Martin Půta a členové
krajské rady. Všichni, až na omluveného náměstka resortu životního
prostředí a zemědělství Jiřího Klápště, odprezentovali před starosty a
primátory, co se jim ve svých resortech podařilo a jaké jsou jejich plány
do budoucna. Nejžhavějšími tématy v diskusi byly financování ve
školství a systém krajských dotací.

„Tradiční předvánoční setkání s primátory a starosty obcí a měst vnímám jako dobrou příležitost pro
představení činnosti krajské rady. Jsem také rád, že se přímo od starostů a starostek dozvíme, co je
trápí a zajímá, a také, s čím jim Liberecký kraj může pomoci,“ uvedl hejtman Martin Půta, který se
rovněž během setkání chopil úvodního slova.   

Jménem krajského úřadu pozdravil přítomné starosty také ředitel René Havlík, který mluvil
o počtu zaměstnanců a jejich práci.

V následujícím bloku dostali prostor všichni radní, aby stručně představili, co se v jejich
resortech podařilo, a hlavně, jaké výzvy a úkoly před nimi stojí, a to zejména ti, kteří nastoupili
do své funkce nově po letošních volbách.

Statutární náměstek hejtmana Edvard Kožušník pohovořil o směřování resortu hospodářského
a regionálního rozvoje a snaze navázat na práci jeho předchůdců.

Jan Sviták, náměstek pro dopravu, zhodnotil, že se Libereckému kraji podařilo dokončit na
60 silničních projektů za více než 1,1 miliardy korun.



Květa Vinklátová představila za resort kultury a cestovního ruchu povedené projekty. Nastínila
také, jakým směrem se bude její resort ubírat v tomto volebním období.

Ke slovu se dostal i Jiří Ulvr, náměstek pro majetek a investice. Pohovořil podobně jako jeho
předřečníci o vedení resortu a plánech do budoucna.

Vladimír Richter, jenž má v gesci zdravotnictví stejně jako v předchozím období, představil
největší investiční akce v letošním roce, jako je například zahájení výstavby integrovaného
výjezdového centra v Turnově nebo výjezdové stanice ZZS LK v Jablonci nad Nisou.

Jitka Skalická pohovořila o návaznosti resortu na předchozí činnost a jeho směřování do
budoucna.

V podobném duchu se slova chopila radní Anna Provazníková, jež má od letoška na starost
resort sociálních věcí.

Po představení jednotlivých resortů začala diskuse se starosty, starostkami a primátory měst a
obcí v regionu.


